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Z A P I S N I K  

sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana  18. lipnja 2022. godine s početkom u 16:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara dvanaestu sjednicu Općinskog vijeća, 

pozdravlja prisutne, te daje riječ zapisničaru da pojedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost vi-

jećnika na današnjoj sjednici.  

 

Predsjednik je na početku same sjednice obavijestio vijećnike kako pročelnica danas nije mogla 

sudjelovati na sjednici te nije uspjela osigurati zamjenu pa je predsjednik vijeća ovlastio vi-

jećnicu Rajna Grzunov da vodi zapisnik. 

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Martinović, Luka Milić, Rajna Grzunov i Davor Lonić.  

 

Odsutni vijećnici: Ante Korčulanić 

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Mladen 

Lucin, direktor Sabuše d.o.o., VD ravnateljica Dječjeg vrtića Anita Mavra 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno 6 vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje nadopunu dnevnog reda na glasanje:  

  
1. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Pravilnika o radu 

„Dječjeg vrtića “Manulica“ 
2. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada 
 

Predsjednik predloženu dopunu dnevnog reda daje na usvajanje. 

Jednoglasno je usvojena (6 glasova za). 

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red sa usvojenom dopunom: 

 
1. Pitanja i odgovori.   
2. Verifikacija zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća.   
3. Odluka o pokriću gubitka iz prethodnog razdoblja Sabuša d.o.o. - 2021. 
4. Godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana za 2021.- Sabuša d.o.o. 
5. Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana za 2021-Sabuša II d.o.o. 
6. Izvještaj direktora Sabuše d.o.o. o stanju komunalne infrastrukture pred turističku sezonu 

2022. godine 
7. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o osnivanju predškolske ustanove 
8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju predškolske ustanove – 

Dječjeg vrtića Manulica 
9. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Pravilnika o radu 

„Dječjeg vrtića “Manulica“ 
10. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada 
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11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić 
12. Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu 
13. Prijedlog Odluke o donošenju Kodeksa ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Kuk-

ljica  
14. Prijedlog Odluke o izboru Povjerenstva za Kodeks ponašanja članova Općinskog vijeća 

Općine Kukljica 
15. Godišnje izvršenje Plana proračuna Općine Kukljica za 2021.godinu 
16. Obrazloženje godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
17. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanje Općine Kukljica za 2021. godinu 
18. Godišnje izvršenje Plana proračuna Dječjeg vrtića Manulica za 2021.godinu 
19. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture 
20. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture 
21. Prijedlog odluke o pokretanju određivanja granice pomorskog dobra na području Općine 

Kukljica 
22. Prijedlog Odluke o poništenju natječaja za dodjelu sredstava za financiranje programa, pro-

jekata i manifestacija koje provode udruge na području Općine Kukljica u 2022 
23. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka stavljanja izvan snage UPU br.14 "Rasovica - Pod 

Forča“. 

 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red sa usvojenom dopunom daje na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (6 glasova za). 

 

 

Ad. 1. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda pitanja i odgovori. 

 

Vijećnik Luka Milić pita općinskog načelnika dali on može ako mu treba neki financijski 

izvještaj poći kod pročelnice i da mu ona to da ili se za svu dokumentaciju mora pitati 

načelnika. Načelnik kaže kako odgovorna osoba daje takve dokumente, a to je općinski 

načelnik. 

Vijećnik Milić je pitao još i tko sve mora biti na sjednici općinskog vijeća, dali to mora biti 

pročelnica. Načelnik je odgovorio da nitko od djelatnika nije obvezan biti na sjednici, ali isto 

tako da bi prema Poslovniku netko bi iz JUO trebao voditi zapisnik, ali zakonsku obvezu 

nemaju.  

Predsjednik vijeća je pitao dali službenik JUO mora ili ne mora biti zapisničar, načelnik 

odgovara ako je službenik spriječen da onda predsjednik vijeća ovlasti prema Poslovniku 

jednog od vijećnika za vođenje zapisnika, te prema tome ispada da ne mora biti službenik. 

Predsjednik kaže kako se ne može 24 sata prije sjednice obavijestiti da nećemo imati 

zapisničara te da je trebalo dati pisano obrazloženje nedolaska pročelnice i naći zamjenu.  

 

Vijećnik Davor Lonić je pitao zašto točke za ovu sjednicu nisu pripremljene sukladno 

Poslovniku, odnosno nemaju obrazloženje, te napominje kako vijećnici nisu dobili odgovor na 

vijećnička pitanja. 

Vijećnik kaže kako je pročelnica odgovorna, načelnik dodaje da kada dođe prijedlog odluke 

kako se ne može znati što netko misli, te dodaje još i kako se materijali šalju jako kasno.  

Vijećnik Košćica kaže kako bi predlagatelj neke točke pročelnici trebao obrazložiti iste točke.  

Predsjednik je rekao kako će nastojati ubuduće odluke pripremati unaprijed. 
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Načelnik je rekao kako će vijećnici odgovore na svoja pitanja dobiti, predsjednik kaže kako je 

zakonski rok 15 dana, a vijećnik Lonić je rekao da su se odgovori trebali pripremiti za ovu 

sjednicu.  

Vijećnica Grznov kaže kako nju zanima kakve prijedloge i ideje ima načelnik u vezi 

dostavljenog dopisa Zadarske županije vezano za uvid i javnu raspravu o Izmjenama i 

dopunama Prostornog plana Zadarske županije. Predsjednik dodaje kako su se 2020. godine 

tražile suglasnosti institucija na izmjene i dopune Prostornog Plana, te ako u roku od 15 dana 

ne dobijemo odgovor znači da se te institucije slažu s time, pa se sad nedavno opet slalo.  

Načelnik kaže kako je Odluka bila generalno donesena ali se 2020. nije slalo. Prije nego je 

donesena ta Odluka trebalo je od Županije dobiti potvrdu da nije potrebna studija za okoliš, 

kada se dobila ta potvrda, onda se donijela Odluka o izmjenama i dopunama koja je sve 

obuhvatila, to je bilo 2020., a 2022. godine je poslano svim tim tijelima na očitovanje. 

 

Načelnik kaže kako sada ide javni uvid vezano za Županijski plan, te da primjedbe može davati 

svatko. Predsjednik kaže kako je po njemu trebalo napraviti Općinski prostorni plan koji se 

šalje u županiju i onda se radi županijski prostorni plan. Načelnik pojašnjava kada se ovaj 

Županijski plan usvoji onda se u naš prostorni plan uvrste određene stvari.  

 

Vijećnik Lonić pita što je u županijskom planu novo, a da se tiče općine Kukljica, načelnik je 

rekao kako još nije pogledao Plan. Predsjednik pita zašto od 2020. godine od kada je donesena 

Odluka o izmjenama i dopunama nije niti jedna izmjena napravljena, niti uvid, primjedbe i sl.   

Načelnik objašnjava da bi onda dva puta morao mijenjati prostorni plan pa zato nije grafički 

plan Općine Kukljice napravio u 2020. godini jer bi se sad ponovo trebalo sve mijenjati zbog 

županijskog plana.  

Vijećnica Grzunov pita što je s zahtjevima sumještana kojima je npr. parcela pola u poslovnoj 

zoni pola u građevinskoj zoni i oni bi da im je cijela u građevinskoj, trebaju li poći u županiju 

to rješavati. 

Načelnik objašnjava da ne, već će općina dati prijedloge pa će karta biti mjesec dana tu i svatko 

će moći dati primjedbe, sve je na općini.     

Vijećnik Lonić objašnjava kako se veće stvari određuju županijskim planom, a manje 

općinskim planom. 

Predsjednik vijeća pita načelnika zašto Odluka općinskog vijeća iz 2021. o sanaciji oborin-

skih voda u dijelu Martinovi i Odluka o izgradnji javne rasvjete predio Pod Debra do Gospe 

od Sniga nisu provedena, nastavlja kako je iz godišnjeg izvršenja za 2021. godinu vidljivo da 

je općina završila u plusu pa mu nije jasno zašto se to nije napravilo. Načelnik kaže kako go-

dina još nije gotova, i govori kako je predsjednik rekao da su ta izvješća o lanjskom prora-

čunu lažna.  

Predsjednik vijeća pita zašto štandovi još nisu krenuli s radom, načelnik odgovara da su ugo-

vori i odluke spremni te da će u ponedjeljak biti potpisani. Predsjednik vijeća smatra da su 

neki privilegirani u odnosu na druge i da je sramota da se čeka tako dugo za potpis ugovora. 

 

Predsjednik Općinskog Vijeća zatvara prvu točku dnevnog reda. 

 

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 11. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 13. svibnja 2022. godine s početkom u 

19:00 sati. 

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

 

Zapisnik je verificiran jednoglasno sa 6 glasova za. 
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Ad. 3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Odluka o pokriću gubitka iz 

prethodnog razdoblja Sabuša d.o.o. – 2021. 

Predsjednik je kazao kako se navodno neće moći isplatiti plaće u Sabuši d.o.o. ako vijeće ne 

usvoji ovu Odluku. 

Načelnik kaže kako je on predlagatelj ove točke, a Sabuša je dostavila izvješće. Ova Odluka je 

vezana za poslovanje Sabuše, a svi njezini rashodi bi se s ovim iznosom pokrili.  

Vijećnica Grzunov je utvrdila kako je gubitak za 2021. godinu 458.077,36 kuna.  

Nije bilo više pitanja u vezi ove točke dnevnog reda.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o pokriću gubitka iz prethodnog 

razdoblja Sabuša d.o.o. – 2021. godina. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena.  

Ad.4. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara četvrtu točku dnevnog reda  Godišnje izvješće o izvršenju 

financijskog plana za 2021.- Sabuša d.o.o. 

Predsjednik je zamolio direktora da preuzme riječ. Direktor Lucin kaže  kako se ne slaže s 

procedurom donošenja ovog izvještaja, te da ga on nije verificirao, nastavlja kako se to ne smije 

događati.  

Direktor kaže kako ispod izvještaja nije njegov potpis, već kompjuterski i napominje kako on 

nije dao suglasnost. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća nije dao na usvajanje Zaključak Godišnje izvješće o izvršenju 

financijskog plana za 2021.- Sabuša d.o.o. jer direktor ne stoji iza ovog izvješća, pa će se na 

sljedećoj sjednici raspravljati o ovome kada bude doneseno službeno izvješće.  

Nakon rasprave vijećnika predsjednik vijeća ipak daje na glasanje navedenu točku dnevnog 

reda. 

Godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana za 2021.- Sabuša d.o.o. nije primljeno na 

znanje ( 2 glasa protiv i 4 glasa suzdržana). 

 

Ad. 5. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara petu točku dnevnog reda Godišnji izvještaj o izvršenju 

financijskog plana za 2021-Sabuša II d.o.o. 

Izvjestitelj ove točke je općinski načelnik, iako je Josip Burčul bio tijekom cijele 2021. godine 

direktor Sabuše II d.o.o., međutim nije došao na sjednicu iako je bio pozvan.  

Načelnik objašnjava da je oko 39.000,00 kuna bilo viška u 2021. godini u Sabuši II d.o.o., kad 

se uzmu u obzir i rezultati prethodnih godina te nastavlja sa obrazlaganjem financijskog plana. 

Nakon kratke rasprave predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Godišnji izvještaj o 

izvršenju financijskog plana za 2021-Sabuša II d.o.o. 

 

Godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana Komunalnog društva „Sabuša II“  d.o.o. za 

2021. godinu je primljeno na znanje (5 glasova za i 1 suzdržan). 

 

Ad. 6. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara šestu točku dnevnog reda Izvještaj direktora Sabuše d.o.o. 

o stanju komunalne infrastrukture pred turističku sezonu 2022. godine 

Direktor daje osvrt o određenim radovima na infrastrukturi prije sezone.  
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Ad. 7.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o stavljanju 

izvan snage Odluke o osnivanju predškolske ustanove. 

VD ravnateljica Dječjeg vrtića Anita Mavra objašnjava kako su iz županije tražili novu Odluku 

o osnivanju, međutim u Ministarstvu koje daje ocjenu sukladnosti te Odluke kazali su kako to 

nije bilo potrebno već su se trebale donijeti samo izmjene i dopune.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluka o stavljanju izvan snage Odluke o os-

nivanju predškolske ustanove. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena (6 glasova za). 

 

Ad.8 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara osmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o osnivanju predškolske ustanove – Dječjeg vrtića Manulica 

 

VD ravnateljica kratko objašnjava da se mijenjaju samo dva članka, jedan je članak sa adresom, 

a drugi s OIB-om.  

Predsjednik zaključuje točku te daje na usvajanje Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o 

osnivanju predškolske ustanove – Dječjeg vrtića Manulica. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena ( 6 glasova za).  

 

Ad. 9 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara devetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o davanju 

prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Pravilnika o radu „Dječjeg vrtića “Manulica“ 

 

Vijećnica Grzunov je upitala ravnateljicu jesu li sve ove Odluke u skladu s time da vrtić počne 

raditi od 06:30 do 16:00 sati, na što je ravnateljica rekla da jesu.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o davanju prethodne suglasnosti na 

izmjene i dopune Pravilnika o radu „Dječjeg vrtića “Manulica“. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena (6 glasova za). 

 

Ad. 10 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara desetu točku Prijedlog Odluke o davanju prethodne sug-

lasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada. 

Ravnateljica objašnjava kako je ovo sistematizacija i da se dodaju nova radna mjesta koja mo-

raju biti tu, npr. zdravstveni voditelj.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o davanju prethodne suglasnosti na 

Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena (6 glasova za) 

 

Ad. 11 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara jedanaestu točku dnevnog reda  Prijedlog Odluke o dava-

nju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić. 

Plan upisa je obveza vrtića koju mora donijeti, pogotovo sada kada se otvara cjelodnevni bo-

ravak, objasnila je ravnateljica Anita Mavra.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o davanju suglasnosti na Plan upisa 

djece u Dječji vrtić. 

Odluka je jednoglasno usvojena (6 glasova za).  
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Ad. 12 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara dvanaestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o načinu 

ostvarivanja prednosti pri upisu. 

Vijećnica Grzunov je upitala postoji li neko ograničenje koliko djece može biti upisano, rav-

nateljica je odgovorila da je maksimalan broj djece 20.  

Ravnateljica kaže da su trenutno neka djeca i u drugim općinama, pa će doći kad bude cjelod-

nevni boravak i kad napune 3 godine.  

VD ravnateljica kaže kako su cijene programa Dječjeg vrtića uspoređivali s dugim otočkim 

vrtićima, te da ne bi trebalo ostati nula kuna ni kod nas.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o načinu ostvarivanja prednosti pri 

upisu. 

Odluka je jednoglasno usvojena (6 glasova za).  

 

VD ravnateljica Anita Mavra je napustila sjednicu Općinskog vijeća.  

 

Ad. 13 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara trinaestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o donoše-

nju Kodeksa ponašanja članova OV Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o donošenju Kodeksa ponašanja čla-

nova Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

Odluka je jednoglasno usvojena (6 glasova za).  

 

Predsjednik Općinskog vijeća smatra kako su u sukobu interesa dva vijećnika. (Filipi i Korču-

lanić)  

Dragana Filipi zbog toga što je predsjednica udruge Žena Kukljice, a udruga dobiva sredstva 

od općine putem programa. 

Načelnik se nadovezao i kazao kako smatra da je i predsjednik vijeća onda u sukobu interesa, 

jer su u upravnom  odboru KUD-a njegove sestre.   

 

Ad. 14 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara četrnaestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izboru 

Povjerenstva za Kodeks ponašanja članova OV Općine Kukljica. 

 

Vijećnica Grzunov je predložila za članove Davora Lonića, Luku Milića i Milorada Košćicu, 

na što su oni bili suglasni te nisu imali primjedbe.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izboru Povjerenstva za Kodeks po-

našanja članova OV Općine Kukljica. 

Odluka je usvojena (4 glasova za i 2 suzdržana).  

Članovi povjerenstva su između sebe izabrali predsjednika Davora Lonića. 

 

Ad. 15 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara petnaestu točku dnevnog reda Godišnje izvršenje Plana 

proračuna Općine Kukljica za 2021.godinu. 

Predsjednik vijeća kaže kako je tražio petu razinu jer se iz četvrte razine ništa ne vidi te da bi 

on povukao sa dnevnog reda točke od 15. do 20. 

Načelnik kaže da nakon što se usvoji dnevni red, točka ne može biti povučena, a načelnik nije 

dao petu razinu jer je od Ministarstva financija dobio odgovor da se ne treba davati.  
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Vijećnik Lonić je kratko objasnio da misli da se točka ne može povući sa dnevnog reda nakon 

što je dnevni red usvojen, Lonić se slaže kako mu nije jasno zašto se ne dostavi peta razina 

iako zna da nije obvezna ali zbog boljeg praćenja.   

Predsjednik vijeća kaže da prema Statutu i Poslovniku, općinsko vijeće nadzire financijsko i 

materijalno poslovanje općine, a da ga ne može nadzirati ako ne dobije materijale i nastavlja 

kako načelnik nešto skriva inače bi dostavio sve tražene materijale.  

Predsjednik vijeća govori kako mu načelnik ne da niti jedan dokument koji on zatraži na što 

načelnik kaže da nije istina, a kao primjer predsjednik vijeća navodi to da mu je pročelnica 

nakon što je zatražio dokumente na prethodnoj sjednici o udrugama odgovorila kako je poruku 

proslijedila ovlaštenoj osobi.    

Načelnik se osvrnuo na ponašanje predsjednika vijeća ko ji dolazi u ured zaposlenika općine i 

snima razgovore, na što on kaže da bi bilo krivično djelo da nije rekao da je snimano. 

 

Godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana za 2021.- Sabuša d.o.o. Godišnje izvršenje 

Plana proračuna Općine Kukljica za 2021.godinu. 

Odluka nije usvojena. ( 2 glasa za, 3 protiv i 1 suzdržan). 

 

Ad. 16 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara šesnaestu točku dnevnog reda Obrazloženje godišnjeg 

izvještaja o izvršenju Proračuna. 

 

Ad. 17 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara sedamnaestu točku dnevnog reda Odluka o raspodjeli re-

zultata poslovanje Općine Kukljica za 2021. godinu. 

 

Načelnik ukratko pojašnjava da je 989.697,92 kuna višak, u odluci je predloženo na što da se 

to utroši. Raspored sredstava ove Odluke planirati će se u prvim izmjenama i dopunama Pro-

računa Općine Kukljica za 2022. godinu.  

 

Predsjednik općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o raspodjeli rezultata poslovanje 

Općine Kukljica za 2021. godinu. 

Odluka je usvojena. (6 glasova za) 

 

Ad. 18 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara osamnaestu točku dnevnog reda Godišnje izvršenje Plana 

proračuna Dječjeg vrtića Manulica za 2021.godinu. 

Nije bilo pitanja.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Godišnje izvršenje Plana proračuna Dječjeg 

vrtića Manulica za 2021.godinu. 

Godišnje izvršenje Plana proračuna Dječjeg vrtića Manulica za 2021.godinu je primljeno na 

znanje. (6 glasova za) 

 

Ad. 19 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara devetnaestu točku dnevnog reda Zaključak o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kukljica 

u 2021. godini. 

Općinski načelnik je rekao kako ne može obrazlagati ovu točku kad je ona sastavni dio prora-

čuna. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture. 
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Zaključak nije prihvaćen.  

Ad. 20 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara dvadesetu točku dnevnog reda Zaključak o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kuk-

ljica u 2021. godini. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture. 

Zaključak nije prihvaćen.  

 

Ad. 21 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara dvadeset prvu točku dnevnog reda Prijedlog odluke o 

pokretanju određivanja granice pomorskog dobra na području Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako Kukljica još nema određene granice pomorskog dobra 

što je uvjet za daljnji razvoj investicija, te da je Kukljica jedna od rijetkih općina koja to nema.  

Prijedlog predsjednika je da se određivanje granice pokrene, to je da se ispuni obrazac GPD 

1A.  

Nastavlja kako je prvi korak podnošenje zahtjeva za utvrđivanje granice pomorskog dobra, da 

bi se uopće dostavio obrazac potrebno je napraviti šest koraka od kojih je najvažniji digitalni 

ortofoto plan te je pitao načelnika ima li općina takav plan.  

Načelnik je rekao kako će odgovore na ova pitanja dati sljedeći put. 

Predsjednik predlaže da se najkasnije u roku od 15 dana od dana stupanja na snagu Odluke 

pokrene postupak pribavljanja potrebne dokumentacije, nakon toga da se Zadarskoj županiji, 

upravnom odjelu za pomorsko dobro, more ii promet podnese zahtjev za utvrđivanje granice 

pomorskog dobra na obrascu GPD 1A. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o pokretanju određivanja granice po-

morskog dobra na području Općine Kukljica. 

Odluka je usvojena ( 4 glasa za i 2 glasa suzdržana). 

 

Ad. 22 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara dvadeset drugu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o 

poništenju natječaja za dodjelu sredstava za financiranje programa, projekata i manifestacija 

koje provode udruge na području Općine Kukljica u 2022. 

Predsjednik vijeća kaže kako je na prošloj sjednici tražio dokumentaciju koju su udruge dosta-

vile ali dokumentaciju nisu dobili, nastavlja kako je pročelnica proslijedila upit načelniku, ali 

da ni on nije poslao dokumentaciju. Smatra kako je to netransparentno, općinsko vijeće nema 

uvid  iako mu je dužnost da nadzire financijsko poslovanje općine. Drugi razlog zbog kojeg 

predsjednik traži poništenje natječaja je taj što je KUD eliminiran iz natječaja uz  obrazloženje 

da nisu dostavili potvrdu o nekažnjavanju. Predsjednik kaže kako u uredbi stoji da se taj doku-

ment mora donijeti najkasnije prije potpisivanja ugovora.  

Načelnik kaže kako će manifestacija od KUD-a biti sufinancirana i napominje kako se nitko 

od udruga ne buni već samo predsjednik vijeća.  

Načelnik nastavlja kako su već ugovori potpisani i da je ovo poništavanje nepotrebno.  

Predsjednik vijeća čita uredbu.  

Načelnik govori kako će se poništiti natječaj iako su ugovori potpisani, ali onda nitko neće 

dobiti sredstva za manifestacije.  

Vijećnik Lonić smatra da ne treba preći preko nepravilnosti ovog natječaja ali također misli da 

nije potrebno poništavati natječaj, gdje će udruge koje su dobile sredstva i potpisale ugovor 

ostati bez ičega i  da će ih se poništavanjem natječaja dovesti u loš položaj.  
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Vijećnik Košćica smatra kako vijeće niti ne može poništiti natječaj jer ga nije niti donijelo. 

Predsjednik govori kako ne shvaća kriterije po kojem su podijeljena sredstva iz natječaja, po-

vjerenstvo je ocijenilo programe s vrlo dobrim ocjenama, a načelnik je prešao preko toga.  

Načelnik kaže kako njega te ocjene ne obvezuju u donošenju odluke.  

 

Predsjednik vijeća zaključuje kako će povući ovu točku dnevnog reda, međutim nakon rasprave 

vijećnika i načelnika, predsjednik predlaže da se donese Odluka o ne glasanju ove odluke. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o ne glasanju Odluke o poništenju 

natječaja za dodjelu sredstava za financiranje programa, projekata i manifestacija koje provode 

udruge na području Općine Kukljica u 2022. 

Odluka je jednoglasno usvojena. 

Ad. 23 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara dvadeset treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o 

pokretanju postupka stavljanja izvan snage UPU br.14 "Rasovica - Pod Forča“ 

Predsjednik kaže kako je ovaj UPU donesen prije 5-6 godina i da se do sada ništa nije napravilo 

po tom pitanju, turistička zona stoji. Smatra kako ovu zonu treba prebaciti na neko drugo pod-

ručje.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o pokretanju postupka stavljanja izvan 

snage UPU br.14 "Rasovica - Pod Forča“. 

Odluka je jednoglasno usvojena.  

 

Predsjednik konstatira da je dnevni red 12. sjednice iscrpljen i zaključuje sjednicu. 

 

Završeno u 18:41 sati.  

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Lara Mušćet                      Ante Martinović, v.r. 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


